
 
 
 
 
 
 

 
Vážení rodiče současní i budoucí,  prarodiče, prostě všichni 
příznivci videčské školy a všichni ti, kterým není osud 
obce a školy  lhostejný. 
Rád bych vás nejdříve seznámil s důvody, které mne vedou 
k rozhodnutí vydat toto mimořádné číslo našeho časopisu.  
Chtěl bych pohnout dějinami zpět a pozval bych zpět do 
naší školy všechny děti ze Stříteže, protože vím, že k nám 
děti ze Stříteže chodily a bývalo zde i přes 200 dětí. 
Tak nějak logické mi připadá spojení obou obcí na úseku 
školství. 
Jsme připraveni v současné době přijat na naši ZŠ všechny žáky, kteří projeví zájem 
o přechod k nám.  
Jsme škola s tradicí i budoucností. Našimi prioritami jsou slušnost, porozumění, úcta, ochota 
pomoci, pracovitost, zájem o vzdělání, vysoká úroveň vědomostí, spojení učení s praxí, 
podpora talentů, nové, moderní metody výuky, individuální přístup,…  
Hlavně si zakládáme na velmi kladné oboustranné spolupráci s rodiči a obcí, do které se 
aktivně zapojují i žáci.  

Z praktického hlediska upozorňuji rodiče žáků ze 
Stříteže na celodenní dopravní dostupnost školy v obou 
směrech, na nově vzniklé oddělení ZUŠ na naší škole  
s nabídkou ve všech oborech a oblastech zájmů žáků. 
Víceúčelové hřiště bylo otevřeno v loňském roce a slouží 
škole a všem občanům obce. Ve škole je školní družina, 
folklorní soubor Valašenka (již více než 55 let). Škola 
velmi úzce spolupracuje s mateřskou  školkou,….. 
 

Pro školu je zásadní naplněnost na minimálně 153 žáků. Při tomto počtu žáků (průměr 
17 žáků na třídu) dochází k zásadní změně – to je navýšení finančního příspěvku kraje na  
školu a k úsporám obecního rozpočtu.  
Je proto v zájmu nás všech – žáků, rodičů, obce, pracovníků školy – abychom dosáhli této 
naplněnosti. Zvláště tenkrát, kdy cesta je tak historicky daná a reálná. Těžko se mění zvyky 
a každý z nás rád podléhá rčení „..šak to tak bylo dycky…“ -  nebylo to tak – obě obce 
spolupracovaly, lidé obou obcí měli k sobě blíž  a bylo 
to tak dobře. Dnes děti ze Stříteže dojíždějí přes hlavní 
silnici, nemají odpovídající autobusová spojení.  
Hovořte, prosím, s rodiči a občany Stříteže, „zalobujte“, 
prosím,  za naši školu, protože letos bychom moc 
potřebovali každého žáka a potřebovali bychom to 
vědět do konce června letošního školního roku.  
V příštím školním roce - při současných počtech žáků - 
nebudeme spojovat ročníky. 
Tolik exkurze do ekonomiky, která dnes hýbe světem. 
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ve Valašském muzeu v přírodě 

Pomalu dobíhá první rok mého působení na Základní škole 
Vidče. Jsem rád, že jsem právě zde.  
Setkal jsem se zde s lidmi, kterým nejsou osudy žáků, obce, 
školy a spoluobčanů lhostejné. Ve škole jsem našel pracovitý 
a tvůrčí, zralý kolektiv zkušených, odborně zdatných 
pedagogů, ochotných správních zaměstnanců školy i školní 
kuchyně, kteří jsou připraveni vždy pomoci. 
Žáci zde chodí do školy rádi. V klidném, až  
„rodinném“ prostředí jsou žáci vychováváni a připravováni 
na cestu životem. 
Naše škola se může chlubit přízní občanů obce. Na akcích školy bylo vždy plno a výše 
příspěvků na práci školy, do třídních fondů, či na postiženého Ondru Heryána poskytnutých 
ze strany občanů hovoří o tom, že práci školy hodnotí  kladně. 
Také v  příštím roce se mohou žáci naší školy těšit na podzimní toulky přírodou, lyžařský 
kurz, Vánoční galerii s koledováním a programem žáků, na vystoupení naší Valašenky, na 
Velikonoční program školy, na práci v keramickém kroužku, na zapojení dětí do všech aktivit 
pobočky ZUŠ na naší škole, na vědomostní i sportovní zápolení žáků ve školních, okresních 
i krajských kolech soutěží, na nápaditou výuku, na výlety, na kamarády, na klidné prostředí 
školy, na vysokou úroveň vzdělání i výchovy, na náročný a individuální přístup.  
Pokud máte zájem o bližší seznámení se s prací školy, doporučuji odkaz na naše stránky školy 
na www.vidce.cz, kdo je „na vážkách“, porovnejte si je s prací jiných škol.  

 
Předkládáme toto vydání časopisu jako reference rodičům o práci 
žáků a školy v letošním školním roce včetně výhledu do budoucna. 
Zároveň jako „pozvání k prostřenému stolu“ pro ty, kteří získají 
důvěru k práci naší školy a rádi by své dítě posadili právě do našeho 
vláčku k cestě za poznáním . 
Všechny organizační věci spojené s případným přechodem dítěte na 
naši školu zařídíme. Ideální by bylo do konce června podat 
informaci o svém rozhodnutí  přihlásit dítě na naší školu na email 
škola@vidce.cz., nebo telefon 602 777 670. Těm z vás, kteří 
doposud váháte, rádi po dohodě ukážeme celou školu a podáme 
podrobnější reference osobně. 

 Mgr. Zdeněk Chrástecký 
ředitel ZŠ Vidče 

 
Ohlédnutí prvňáčků za letošním školním rokem 

Příprava na nový školní rok začala již v lednu 
2009. Nejdříve se budoucí školáci vypravili do 
školy, kde se mohli podívat, jak bude vypadat 
jejich školní den. Poté je čekal slavnostní zápis. 
Zde nejenže ukázali své 
dovednosti, ale odcházeli domů 
se spoustou dárků, které pro ně 
nachystali jejich starší kamarádi.  
Září 2009 bylo  zahájeno v naší 
prostorné tělocvičně. Přivítali  
nás tam mimo představitelů 
Vidče i hosté z Prahy a MěÚ 
v Rožnova p. R. Určitě se novým 

školákům líbilo vystoupení Valašenky a 
zejména to, že si každý žák 9.tř. vzal 
patronát nad jedním z prvňáčků. Poté jsme 
se rozešli do tříd, kde se děti opět nestačily 

divit tomu, co si vše 
ponesou domů.  
Pak následoval přivykací 
týden se zkráceným 
rozvrhem.  
Ještě tentýž měsíc jsme 
se vydali do Valašského 
muzea v Rožnově p. R., 
které pro ZŠ připravilo 

Valašenka, 
oslavy 55. výročí 

benefiční koncert pro O. Heryána 



noc s Andersenem 

program Podzim. Děti zde vyslechly poutavé 
vyprávění o lesní zvěři, poznávaly přírodniny 
a vyráběly draky i jiné zajímavosti. Proto jsme 
se zde rádi vrátili na program Jaro na Valašsku, 
kde si děti připomenuly velikonoční tradice a 
naučily plést tatary a zdobit kraslice. 
Na první třídní schůzce se děti sešly společně 
s rodiči ve své třídě, pohostily je a předvedly, 
čemu všemu se v tak krátké době naučily. 
Co již umí, mohly také ukázat v lednu 
budoucím prvňáčkům, tentokrát i z MŠ ve 
Stříteži, aby věděli, co je od září čeká. 
K dalším vydařeným akcím patřila vánoční 
galerie, kde se mohly děti pochlubit svým 
umem. 
Ten jsme uplatnili i v účasti na několika 
výtvarných soutěžích. 
Také jsme sportovali: v naší krásné tělocvičně, 
na nově otevřeném hřišti, na kluzišti 
v Rožnově p. R. pod vedením zkušeného 

instruktora a při 
prohlídce 

ledových soch 
na Pustevnách, 
kde jsme si stihli 

i zabobovat. 
Ještě nás čeká 
kurz plavání. 

                                   Za kulturou jsme 
byli v naší MLK, kam s námi besedovat jezdí 
paní knihovnice z Rožnova p. R., v MŠ na 
pohádce, v divadle v Novém Jičíně a na 
koncertě v ZUŠ v Rožnově p. R. 
Velkým zážitkem byla akce Noc 
s Andersenem, kdy šest žákyň 9. třídy ve 
spolupráci s uč. l. tř. a knihovnicí paní 

Karasovou 
připravilo 
nádherné 

odpoledne 
spojené 

s hledáním 
pokladu, 

soutěžením v MLK, čtením, poslechem 
a malováním pohádek. Nikdo z 16 
prvňáčků nevzdal ani cestu odvahy, kdy se 
noční třídy proměnily v pohádková 
stanoviště ještě pohádkovějších bytostí. Ty 
dávaly odvážným dvojičkám, které k nim 
dorazily po tmě,  rozmanité úkoly. 
Přespání ve spacácích na školním koberci 
mělo rovněž své kouzlo. 
Zapojili jsme se i do charitativního 
koncertu pro Ondru. Zaujal nás projekt 
Zabijačka podle Josefa Lady, absolvovali 
jsme exkurzi do Valašského Meziříčí na 
výstavu CHKO: Beskydy a jejich šelmy. 
Den Země jsme oslavili úklidem naší 
vesnice. 
Do konce školního roku nás ještě čeká Den 
matek, který  uctíme pořadem a dárečky 
pro maminky. 
Zdá se, že pro samé akce nemáme čas na 
učení, ale opak je pravdou, hodně jsme se 
toho naučili a dozvěděli. Učivo máme 
téměř zvládnuto a všichni  na samé 1. 
Pokud nám to počasí dovolí, budeme jarní 
výuku situovat co nejvíce ven a vše 
završíme školním výletem. 

D. Halamíková, třídní učitelka 
 

 
Ze života dětí 2. třídy 

Do 2. třídy nás chodí 13 dětí, jsme dobrá parta tvořená 8 chlapci a 5 děvčaty. V tomto školním 
roce jsme toho prožili už opravdu hodně. Samozřejmě hlavní náplní naší činnosti je učení, ale i 
to může být doplněno a zpestřeno různými zábavnějšími aktivitami. Absolvovali jsme též 
podobné besedy, exkurze a návštěvy jako jiní žáci 1. stupně. 
V naší třídě se učíme také projektově. Pracujeme na celoročním 
projektu nazvaném „Střídání ročních období“ a jeho první 3 části 
už máme s velkým úspěchem za sebou. Výtvarně jsme ztvárnili 
podzim, zimu a jaro, což se nám podařilo tak vkusně a dokonale, 
že o nás a naší následné výstavě na chodbách školy psal 
„Valašský deník“. Věříme, že náš projekt dotáhneme do zdárného 
konce a poslední roční období – léto, se nám také povede.  

ledové sochy na Pustevnách 

projekt jaro 



V prvouce jsme se učili o lidském 
těle a správné životosprávě. Toto 
téma nás motivovalo  k vyhlášení 
soutěže „O nejzdravější svačinu“. 
Připravili jsme se velmi zodpovědně, 
jedna svačina byla zdravější než 
druhá, byla to přehlídka nejen 

tmavého pečiva, jogurtů, ale i ovoce a zeleniny. Tento den 
jsme společně posvačili ve cvičné kuchyňce naší školy.  
Spolužák Libor měl dobrý nápad a kromě svačiny zdravé přinesl na ukázku i svačinu 
nezdravou. Na závěr jsme si společně přichystali ovocné müsli. Opět jsme byli úspěšní a už 
podruhé nám vyšel článek s fotografií ve Valašském deníku!  
Pomalu se blíží konec školního roku a nás čeká ještě plavecký výcvik, školní výlet a určitě 
spousta dalších akcí. 

2. třída s p. uč. Slámovou 
 
Myslíte, že se žáci třetí třídy ZŠ Vidče nudí? 
Opak je pravdou. Během 
1. pololetí se uskutečnilo 
8 zajímavých akcí. 
Probíhaly nejčastěji 
v listopadu, byly kulturní 
i přírodovědné. 
Nejprve jsme navštívili 
program Valašského 
muzea v Rožnově Jak se 
dříve zpracovávalo dřevo. 
Podruhé jsme jeli na 
Hutisko-Solanec za malířem panem Majerem 
do jeho ateliéru. Celá třída pozorovala planety 
a Slunce na Hvězdárně ve Valašském Meziříčí. 
Hned o 4 dny později někteří z nás spolu 
s rodiči zhlédli pohádku Čarodějnice 
v Ostravském divadle. O drahokamech 
a špercích z nich nám ve škole povídal pan 

Novotný. Vítanou změnou ve vyučování 
byl přesun do místní 
knihovny, kde jsme 
besedovali s paní 
Zajícovou, měli jsme 
i malou soutěž ve 
vyhledávání knížek. 
Všichni jsme se podíleli na 
výrobcích do Vánoční 
galerie, část žáků ze 4. a 5. 
třídy se k nám připojila 
a společně jsme 

vystupovali s pásmem vánočních zvyků. 
Závěr pololetí patřil výletu na Pustevny, 
kde jsme si prohlédli ledové sochy a taky 
si bezvadně zajezdili na bobech. Škoda, že 
nemohla jet celá třída – 6 dětí bylo 
nemocných.       

Radka Jaskulová, 3. třída
 

 

z projektu O nejzdravější svačinu 

na kluzišti 

příprava na recitační pásmo 

Jaro 
 

Vykvetl nám petrklíč,  
dlouhá zima už je pryč. 

 

Sluníčko už pěkně svítí, 
natrháme mamce kvítí. 

 

Svítí bílé kočičky, 
už se těší včeličky. 

 

Brzy bude svatý Jiří, 
vylézají hadi štíři. 

 

Brzy bude svatý Jiří 
a sopečný prach z Islandu se šíří. 

 
Matěj Kapoun, 3. třída 



projekt Cesta do vesmíru 

vystoupení na Vánoční galerii 

Žáci 4. a 5. ročníku, kteří jsou v letošním roce spojení, se během roku věnovali kromě učení 
také různým jiným aktivitám. Hned v září navštívili v rámci 
projektu My jsme Valaši Valašské muzeum v přírodě v Rožnově 
p. R., kde se konal program Jak se dříve zpracovávalo dřevo. 
Znovu muzeum uvítalo naše žáky na programu Velikonoce na 
Valašsku. Oba tyto programy se dětem velice líbily. 

V Novém Jičíně  shlédli divadelní 
představení Robinson Crusoe. Také se 
zúčastnili všech akcí konaných ve škole, ať 
už soutěžili v X-faktoru, nebo sledovali koncert skupiny Navalentyn, či 
vystupovaly se svým programem na Koncertu pro Ondru.  
I v těchto třídách najdeme žáky, kteří učinkují v souboru Valašenka 
a účastní se mnoha vystoupení během celého roku.  
Projektu Cesta do vesmíru se obě třídy věnovaly celý týden, během 

kterého se žáci dozvěděli spoustu nových informací týkajících se 
vesmíru, sami si vyrobili makety planet a raketoplánů a vytvořili 

společně knihu, do které mohou dodnes kdykoliv nahlédnout. Na závěr tohoto projektu 
navštívili také Hvězdárnu ve Valašském Meziříčí. 
Do Zámku Kinských se žáci jeli vzdělávat v oblasti 
přírodovědy, a to na   program Domov velkých šelem, 
kde se dozvěděli zajímavé informace z oblasti CHKO 
Beskydy. V rámci přírodovědy se ještě chystáme 
prohlédnout si Výzkumnou stanici travních semen 
v Zubří. 
Jelikož bylo v zimě příznivé počasí pro zimní sporty 

a radovánky, trávili hodiny tělesné výchovy na kopci 
Přizba, kde se chodili bobovat, sáňkovat, hráli hry na 
sněhu či soutěžili v jízdě na lopatě. Využili také možnosti bruslení na zimním stadionu 
v Rožnově p. R. a s pomocí instruktora se naučili bruslit opravdu všichni. 
Obě třídy se zúčastňují různých výtvarných soutěží, z nichž soutěž s názvem Zima na 
Valašsku vyhrála žákyně 5.tř. Alena Mičkalová.  
Během roku se žáci těchto tříd zúčastnili také několika sportovních soutěží a do konce 
školního roku je ještě čekají soutěže ve fotbalu a v atletice.  
V květnu pojedou obě třídy na dopravní hřiště, kde by se všichni měli seznámit s chováním na 
silnici a kde následně dostanou cyklistické průkazy. Také se chystají na dopravní soutěž do 
Valašského Meziříčí.  

tř. uč. Pavla Smílková 
 
Chlapci a děvčata 2. stupně uváděli v anketě, v níž se vyjadřovali ke své škole, ve svých 
odpovědích tyto skutečnost, jež se jim ve škole líbí a oceňují je: 
- pěkné prostředí a opravená školní budova  
- různé akce a výlety a exkurze (Osvětim – Krakov, Zlín, muzea …) 
- zrekonstruovaná učebna fyziky s interaktivní tabulí 
- přátelský a kamarádský přístup (kamarádi, učitelé) 
- možnost sportování (pěkná tělocvična, nové hřiště na Sahaře) 
- kroužky a pobočka ZUŠ (hudební a výtvarný obor) 
- obědy ve školní jídelně 
- umístění a blízkost školy 
- zájezdy na divadelní představení 

účast na X-faktoru 



Vánoční galerie - výzdoba 

Vánoční galerie – vystoupení 
žáků 9. třídy 

Nová učebna fyziky 
Naše hodiny fyziky se s novou učebnou podstatně změnily. 
Učebna byla ještě před prázdninami zrekonstruována a byla v ní 
nainstalována nová interaktivní tabule. Teď už tabuli 
nepoužíváme jen k běžným zápisům, ale díky tomu, že je 
napojena na počítač, tak si na tabuli můžeme promítat různá 
videa, doplňující probírané učivo, nebo si na ní promítáme různé 
obrázky. Tabuli samozřejmě nepoužíváme jen v hodinách fyziky. Když si třeba doma 
uděláme na počítači referát a chceme ho přednést spolužákům, díky tabuli to není problém, ať 
už je to referát do zeměpisu, nebo třeba do přírodopisu. Spolu s tabulí zakoupila škola 
i nejrůznější nové fyzikální pomůcky, které nám zpestřují výuku a názorně na nich můžeme 
vidět ukázky některých fyzikálních jevů. Nová učebna se nám všem moc líbí a i učení v ní je 
příjemnější.         Barbora Mičkalová, 9. třída 

 
Školní galerie 

Nejlépe známe galerii my žáci a naši učitelé. 
Ovšem vědí o ní i jiní lidé, například naši 
rodiče a ti, kteří ji navštíví a prohlédnou si 
naše výtvory. 
Pravidelně vytváříme různé věci. Kreslíme, 
vyrábíme prostorové výrobky, práce 
přibližující dobu vánoční nebo velikonoční 

a také jednotlivá roční období. Hlavní 

slovo má paní učitelka Neradová, ale na výzdobě galerie se podílí 
celá škola. Mně osobně se líbí Vánoční galerie, která se připravuje 
dlouho předem. Vše bývá trochu tajemné a v celé kráse se 
představí na počátku doby adventní. V den jejího otevření mají 
vystoupení deváťáci, letos se zapojili i žáci z ostatních tříd. Ti, kdo 
se na výzdobě a přípravě nejvíce podílejí, bývají také odměněni. 
Po Vánocích (jako několikrát v roce) se výzdoba v galerii zase 
obmění. 

Veronika Cabáková, 6. třída 
Soutěž X-faktor 

Na naší krásné žluté škole (stojí ve Vidči) si 
asi nejvíce cením častých a hlavně 
rozmanitých akcí. V této budově můžete zažít 
různé události, od návštěvy kapely Navalentyn 
až po vystoupení Valašenky. A to po celý 
školní rok! Ale pokaždé celou školu nejvíce 
pohltí pěvecká a nyní i taneční soutěž X-faktor. 
Letos si tuto akci vzali na starost deváťáci 
a jestli vás zajímá, jak to dopadlo, tak čtěte dál: 
jakmile se všichni žáci dozvěděli (první 
i druhý stupeň), co to visí na nástěnce, začali 
se okamžitě shlukovat a po utvoření tanečních 
skupin a vybrání správných písní se začali 
všichni přihlašovat. Všichni usilovně cvičili 
zpěv: vždycky se rozezpívali od těch 
nejnižších a nejslabších tónů až po ty nejvyšší 
a nejhlasitější a věřte, že byl zázrak, když při 

tom nezačaly praskat jak skleničky tak 
okenice. A trénovali tak dlouho, dokud 
nezněli jako sám Karel Gott. Poté přišli 
samozřejmě na řadu také ti, kteří se 
rozhodli překvapit porotu svým tancem. 
A ti také usilovně cvičili své sestavy i přes 
vrzání parket.  
Jakmile byli všichni dokonale rozezpívání 
a všichni uměli bezchybně své sestavy, 
mohlo vše vypuknout naplno. X-faktor byl 
tady. Všem jejich nacvičený program 
krásně vyšel. Parkety vůbec nevrzaly 
a skleničky ani okenice nepraskaly. 
Většině se podařilo dostat dárky za první 
místa a ti ostatní za svou snahu dostali také 
krásné drobné ceny. 

Karolína Smutková, 6. třída



Studijní pobyt Londýn - Paříž 
V úterý 6. 4. 2010 se přihlášení žáci II. stupně s paní učitelkou H. Vojkůvkovou vydali na 
šestidenní jazykový pobyt do Anglie a Francie. 
Všichni jsme se moc těšili, a když jsme dorazili k anglickým břehům, byli jsme nadšení. Hned 
první den jsme navštívili Jame’s park, Piccadilly, Trafalgarské náměstí s prohlídkou Národní 
galerie, Big Ben, jehož ciferníkem by projely dva autobusy, London Eye, Buckinghamský 
palác či Covent Garden, kde někteří z nás ochutnali tradiční jacket potatoes (brambory ve 

slupce plněné sýrem či fazolemi). Večer 
téhož dne jsme byli rozděleni do rodin, kde 
jsme společně povečeřeli. 
Druhý den jsme se projeli londýnským 
metrem, navštívili katedrálu sv. Pavla, 
muzeum Madame Tussaud´s. Tam se nám 
nejvíc líbila Komnata hrůzy. Dále pak 
Tower Bridge a Greenwich.  
Večer nás opět vrátili rodinám. V rodinách 
jsme ocenili, že se s námi všichni snažili 
mluvit angličtinou, které jsme dobře 
rozuměli.  
Další den ráno jsme už i s kufry nastoupili 

do autobusu a jeli se podívat do středověkého městečka Canterbury, sídla anglikánské církve. 
Tam jsme dostali dvouhodinový rozchod, takže bylo spousta času na zakoupení suvenýrů. 
Pozdě odpoledne jsme z Canterbury jeli do Doveru. Tam jsme si prohlédli Doverský hrad 
a jeli jsme trajektem přes kanál La Manche do Francie. Křídové útesy nám jistě zůstanou 
dlouho v paměti. Ve Francii jsme se ubytovali v hotelu F 1. Další den jsme se přesunuli do 
krásné Paříže. A následovala celodenní sluncem prozářená pochůzka po této evropské 
metropoli. Ti odvážní vystoupili na Eiffelovku až do třetího patra. Poté jsme se šli podívat na 
Invalidovnu, kde má hrobku Napoleon Bonaparte. V Paříži to bylo vše velmi zajímavé. 
Louvre, katedrála Notre Dame, projížďka po Seině. O půl desáté v noci jsme navštívili 
poslední památku Paříže a to bylo Sacré Coeur. Když zvony odbíjely půlnoc, vydali  jsme se 
na cestu domů a v neděli 11. 4. jsme odpoledne dorazili zpět do Vidče.  
Zájezd do Anglie a Francie byl natolik krásný, že mnozí z nás by jeli ještě jednou. Děkujeme 
p. uč. Vojkůvkové za to, že s námi byla nejen jako učitelka, ale i jako česká kamarádka. 
A přestože jsme občas i brblali nad řešením jejích kvízů, tak se nám tato důkladná příprava na 
anglické reálie i konverzace vyplatila.   

 Eva Petruželová, 6. třída 
 

Valašenka reprezentuje obec i školu 
Dětský folklórní soubor Valašenka z Vidče oslavil v loňském 
roce své 55. narozeniny.  
O prázdninách společně se souborem Beskyd ze  Zubří 
důstojně reprezentoval náš kraj na festivalu v Ukrajinské 
Koločavě.  
Měsíc březen byl pro děti navštěvující Valašenku i jejich 
rodiče poněkud náročnější. Nejprve jsme vystoupili na 

Josefovském jarmarce. Protože jsme se však  v únoru představili rodičům a veřejnosti na 
charitativním Koncertě pro Ondru, bylo nutno připravit rychle nové pásmo. Zda se vše 
podařilo, mohli diváci posoudit v sobotu 20. 3. 2010 na rožnovském náměstí, kde jsme se 
roztančili a rozezpívali za doprovodu harmoniky p.uč. Smílkové. Hned v neděli zazpívaly  
K.Fryšarová, A.Stodůlková a M.Mandulová na soutěžní přehlídce Zpěváček. 



Podporovat tuto mimoškolní aktivitu není pro rodiče nikterak 
jednoduché. Naškrobit rukávce, načesat a navíc v určitou 
dobu dopravit své dítko na určené místo, je časově náročné. 
Snad věří jako já, že účast jejich ratolestí ve folklorním 
kroužku přinese své plody. Děti by měly mít hlubší vztah 
k naší škole, vesnici, ke kultuře i rodičům, kteří se jim věnují, 
měla by to být  dobrá prevence proti negativním výstřelkům 
moderní doby.  
V květnu k nám zavítá 20členný dětský soubor ze 
slovenského Zuberce, pod vedením p. uč. Kluchťákové. Představíme se společně 22.5. 
v odpoledních hodinách v Zubří na přehlídce dětských folklorních souborů. 
Na podzim jsme na oplátku pozváni na Slovensko. Protože jsme tam před několika lety byli 
s Valášky, kteří již opustili naši školu, vím, že se máme na co těšit. Nádherná příroda, 
skanzen a hodní lidé nás určitě srdečně přivítají. 

                                                                 D. Halamíková, vedoucí souboru 
 

Sport na 2. stupni 
V uplynulém období jsme se zúčastnili různých soutěží. Okrsková kola v basketbalu, 
volejbalu a fotbalu nám nepřinesly úspěch v podobě postupu do okresního finále, ale ani třetí 
místa hochů ve volejbale a dívek v basketbalu nejsou rozhodně neúspěchem.  
Soutěžili jsme i v soutěži Street jockey, soupeř byl však nad naše možnosti. V soutěži Nestlé 
basket cup se družstvo dívek umístilo na pěkném 5. místě v okrese, hoši skončili sedmí.  
Poslední soutěží bylo okresní kolo ve volejbale mix mladších žáků. Všechny soupeře naši 
porazili a postoupili do krajského kola. 

 
Úspěchy školy a jejích žáků ve školním roce 2009/2010 

- společný benefiční koncert pro Ondru Heryána, který vynesl na jeho léčení částku 106 000 Kč 
- 6. místo N. Slámové z 9. třídy v okresním kole Olympiády z českého jazyka 
- zahájení výuky v rekonstruované učebně fyziky 
- úspěšná veřejná vystoupení národopisného kroužku Valašenka, oslavy 55. výročí jeho  
založení 
- chlapci ze 2. stupně skončili t řetí v okrskovém kole ve volejbalu 
- 3. místo získali chlapci 7. – 9. třídy v okrskovém kole v basketbalu 
- A. Mičkalová z 5. třídy vyhrála ve své kategorii výtvarnou soutěž Zima na Valašsku 
- vítězství smíšeného družstva ze 6. a 7. třídy ve volejbalovém turnaji a postup do krajského 
kola v Bojkovicích 
 
 
  

sportovní odpoledne exkurze v Osvětimi 

Úspěch na konec: 9Úspěch na konec: 9Úspěch na konec: 9Úspěch na konec: 96666% přijatých žáků deváté třídy na SŠ v% přijatých žáků deváté třídy na SŠ v% přijatých žáků deváté třídy na SŠ v% přijatých žáků deváté třídy na SŠ v    prvním kole!prvním kole!prvním kole!prvním kole!    


